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 W dniu 10 stycznia 2008 roku, podczas posiedzenia Krajowej Rady Sądownictwa 

odbyła się kolejna debata na temat wynagrodzeń sędziów. W dyskusji brał udział Minister 

Sprawiedliwości p. prof. Zbigniew Ćwiąkalski.  

W swych wystąpieniach członkowie Krajowej Rady Sądownictwa podnosili 

kwestie związane z koniecznością zmiany wynagrodzeń sędziowskich wskazujące, Ŝe były 

one niezmieniane od 3 lat, a propozycje podwyŜek, o których informowane jest tak 

środowisko jak i społeczeństwo są niewystarczające. Nie prowadzą one do zapewnienia 

sędziom godziwych zarobków. Poza tą argumentacją podnoszono, Ŝe na sędziów 

nakładane są coraz większe obowiązki związane z koniecznością pozostawania                         

w gotowości do świadczenia pracy w godzinach poza urzędowaniem sądów, takŜe nocnych 

jak równieŜ w dni wolne od pracy, jak równieŜ niedziele i święta.  

Krajowa Rada Sądownictwa w trakcie debaty powołała się na wystąpienie 

gremiów sędziów w sprawie wynagrodzeń sędziów i niezadowolenie środowiska.  

Minister Sprawiedliwości podał, Ŝe znaczna zmiana wynagrodzeń sędziów                     

w bieŜącym roku nie jest moŜliwa z uwagi na treść ustawy budŜetowej, natomiast 

zobowiązał się do działań mających na celu wzrost wydatków na płace sędziów                

w przyszłym roku. Nadto zaproponował udział w powołanej przez niego grupie roboczej  

w sprawie systemowej zmiany wynagrodzeń przedstawiciela Krajowej Rady Sądownictwa.  

Krajowa Rada Sądownictwa jako swego przedstawiciela do prac w tej grupie 

wskazała p. s. Beatę Morawiec.          
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